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Skrivelse

Stoppa ansökan om ordningsvakter till Rinkeby-Kista

I tertialrapport 1 går det att läsa att förvaltningen ansökt om samverkan mellan stadens 
ordningsvakter för att stärka åtgärderna mot olaglig gatuförsäljning och annan 
ordningsstörning i Husby och Rinkeby.

Vänsterpartiet ser med oro att unga och unga vuxna hamnar i kriminella kretsar där 
konsekvenserna blir försäljning på öppna platser. Vi anser däremot att fler ordningsvakter inte 
är lösningen på detta problem. Idag har ordningsvakter en utbildning på 80 timmar, vilket är 
ytterst bristfälligt när det kommer till att hantera tungt kriminella och gatuförsäljning. Det 
finns ingenstans i ordningsvaktutbildningen någon form av sociologi- eller 
beteendevetenskap, vilket är de verktyg som är nödvändiga för att hantera personer som 
hamnat i kriminella kretsar. 

Vi kan se att ordningsvakter i större och större utsträckning sköter arbete som bäst görs av 
socialtjänst och polis. Det är en allvarlig utveckling eftersom de inte har den kompetens som 
socialarbetare och polis sitter på.

Utifrån ovanstående frågar vi förvaltningen följande:

- Hur många ordningsvakter kan vi förvänta oss placeras i vårt område?
- Kommer ordningsvakterna som placeras här ha lika kort utbildning (80 timmar) som 

övriga ordningsvakter?
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